

高贵林孔子学院成功 举办 2025 年中小学生书法绘画比赛

由高贵林孔子学院主办的“2025 年中小学生书法绘画比赛”于 2025 年 10 月 12 日至 12 月 31 日成功举行。本次活动面向不列颠哥伦比亚省 K-12 年级在读学生，旨在为本土青少年搭建一个展示艺术才华、交流创作灵感的平台。

比赛共征集到形式丰富的书法绘画作品。其中，绘画作品涵盖中国画、油画、水粉画、素描、彩笔画、漫画、电脑绘画等多种类别。来自小学、初中和高中的参赛者们尽情挥洒笔墨与色彩，在画布上描绘出传统与现代的交融、想象与现实的对话、自我与世界的共鸣，展现出一幅幅生动和谐的艺术画卷。

本次活动采用线上模式进行，选手通过指定网络平台提交作品，评审工作亦在线上完成。为保障评选的公平与公正，活动主办方特邀资深书画专家与一线教师共同组成评审组，依据参赛者所属学段进行分组评审。经严格评选，最终共有 30 件作品获奖，其中一等奖 5 名，二等奖 8 名，三等奖 12 名。

本次活动的所有参赛选手均将获得参赛证书，获奖者还将获颁获奖证书及奖金。相关证书及奖金的发放事宜，将由我院通过电子邮件逐一通知，敬请关注。

Coquitlam Confucius Institute Successfully Held 2025 Calligraphy and Painting Competition for Primary and Secondary School Students

The "2025 Calligraphy and Painting Competition for Primary and Secondary School Students," organized by the Coquitlam Confucius Institute, was successfully held from October 12 to December 31, 2025. The purpose of this event is to provide a platform for local students in British Columbia, from kindergarten to grade 12, to showcase their artistic talents and exchange creative inspiration.

The competition received a diverse array of calligraphy and painting submissions. The painting entries included various styles such as Chinese painting, oil painting, gouache, sketching, colored-pencil drawing, comic art, and digital painting. Participants from elementary, middle, and high schools freely expressed themselves with brushstrokes and colors, depicting on canvas the fusion of tradition and modernity, dialogues between imagination and reality, and resonances between the self and the world, presenting vivid and harmonious artistic scenes.

The event was conducted online, with participants submitting their works through a designated online platform, and the judging process was also completed digitally. To ensure fairness and impartiality in the evaluation, the organizing committee invited a panel of seasoned calligraphy and painting experts and frontline teachers. The judges assessed the entries in groups based on the participants' grades. After rigorous evaluation, a total of 30 works was awarded prizes, including 5 first-place winners, 8 second-place winners, and 12 third-place winners.

All participants in this event will receive certificates of participation, while the winners will also be awarded certificates of achievement and cash prizes. Details regarding the distribution of certificates and prizes will be communicated individually via email by our institute. Please stay tuned for further updates.